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Raads Nieuws
'Fors hogere OZB treft vooral 
ondernemers'

gemeenteVeldhoven

Peter Saris had met eigen ogen waargenomen hoe 
diverse winkeliers in Kromstraat en Citycentrum 
het niet meer konden bolwerken en hun zaak slo
ten. "Veel ondernemers lopen op hun tandvlees, 
sommigen verdienen al jaren niets meer. Heeft u 
wel nagedacht welk effect een stijging van de OZB 
met 10% in 2015 heeft op onze ondernemers? En 
dat in combinatie met de al eerder drastisch geste
gen legeskosten?"

De fractieleider van de VVD ging er tijdens de al
gemene beschouwingen vol in en hekelde het 
collegevoorstel om de OZB volgend jaar zo fors 
te verhogen. Aan het begin 
van de raadsavond was de 
trend al gezet door twee in
sprekers, die namens Veldh- 
ovens Ondernemers Contact 
en de winkeliersvereniging 
Citycentrum hun beklag deden 
over de stijgende lasten. “De 
voorgestelde OZB-verhoging 
is in strijd met het coalitiepro- 
gramma, waarin u belooft het 
vestigingsklimaat voor bedrij
ven te verbeteren”, poneerde 
de heer Hoppenbrouwers na
mens het Citycentrum

Hun pleidooien kregen niet 
alleen krachtig steun van de 
VVD. Ook CDA-leider Gerard 
Slegers had geen goed woord 
over voor de plannen van de 
coalitie om 'de lasten voor bur
ger en bedrijfsleven' zo dras
tisch te laten stijgen. “Dat is de 
makkelijkste weg. Toon nu eens 
durf en daadkracht, en maak 
échte keuzes”, spoorde hij de coalitiepartijen aan. 
“Een OZB-verhoging moet het allerlaatste middel 
zijn. Dat hadden trouwens alle partijen in hun ver
kiezingsprogramma staan, maar al na een half jaar 
draait u om als een wimpel.”

'Verkoop Trapjeshuis'
Op zijn beurt werd Slegers uitgedaagd om met al
ternatieven te komen. Die wil hij lanceren bij de

'Veldhoven, stad 
van de arbeid'
Een blik op een ambitieuze toekomst, in plaats van 
gekissebis over schuldenlast of OZB-verhoging. 
PvdA-leider Robert Tops trakteerde de raad in zijn 
algemene beschouwing op een hooggestemde vi
sie, waarin voor Veldhoven als 'Stad van de Arbeid' 
een vooraanstaande rol is weggelegd.

“Vorig jaar telde Veldhoven maar liefst 31.000 ar
beidsplaatsen. Dat zijn er 10.000 méér dan nodig 
voor de eigen beroepsbevolking. Met meer banen 
dan inwoners, plus een bloeiend winkelcentrum, 

zet je Veldhoven echt op de kaart. 
^ Sterker, moeten we die positie 
^ in de regio claimen! En daarbij 

gaat onze aandacht niet alleen 
uit naar de hele grote jongens. 

We moeten ook blijven investeren 
in kleinschalige werkgelegenheid, 
in beroepsonderwijs en voldoende 
stageplekken. En flexibel inzetten 
op arbeidsparticipatie.”

begrotingsbehandeling over twee weken, maar als 
voorschot noemde hij alvast het uitstellen van een 
onderzoek naar het fietspad naar de Hoge Boght en 
af te zien van een onderzoek naar een kiosk bij de 
kinderboerderij De Hazewinkel. “Met dat soort luxe 
plannen moeten we nu echt eens stoppen.” Sle
gers vroeg ook om het aantal dure onderzoeken te 
verminderen. Hij sluit niet uit dat zijn fractie straks 
tegen de begroting 2015 stemt, die met een tekort 
van 760.000 euro sluit. Collega Saris suggereerde 
de verkoop van het monumentale Trapjeshuis - dat 
net zijn huurder heeft zien vertrekken. “Daarmee 
poetsen we het tekort op de jaarschijf 2015 al bijna

Op dinsdag 28 oktober vond het eerste deel van de 
begrotingsbehandeling door de gemeenteraad plaats. 
De fracties gaven hun algemene beschouwing op de 
begroting en daarmee op de toekomst van Veldho
ven. Het belangrijkste onderwerp én geschilpunt was 
de voorgestelde verhoging van de OZB. Tegenstanders 
daarvan kondigden aan met alternatieve voorstellen te 
komen om het begrotingstekort 2015 te dekken.
Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veld
hoven een eigen medium. De artikelen bevatten geen 
letterlijk verslag, maar een impressie van de raadsver
gadering. Ze zijn geschreven door een onafhankelijk 
journalist in opdracht van de gemeente.

Coalitie en oppositie verdeeld over verhoging van de OZB

Û

weg.” Ook het onderbrengen van het muziekon
derwijs bij particuliere docenten in plaats van de 
Muziekschool is wat hem betreft bespreekbaar in 
de jaren erna. “Wíj hebben tenminste nog iets te 
kiezen. Maar met de huidige schuldenpositie van 
177 miljoen euro die alsmaar verder oploopt, heb
ben onze kinderen straks geen enkele keus meer.”

Voorlopig hoeven de twee grootste oppositiepar
tijen niet te rekenen op al teveel steun vanuit de 
coalitie. VSA-fractievoorzitter Ab Hofman hamerde 
op de noodzaak van structurele maatregelen - wat 
de incidentele verkoop van het Trapjeshuis dus niet

Tops kondigde alvast een motie aan over nieuw te 
ontwikkelen economisch beleid. Hij drong verder aan 
op actievere bouwgrondexploitatie en het verwerven 
van meer Europese subsidies. En dat allemaal vanuit 
de attitude 'Stad van de Arbeid'.

Wijkgenoten
In vergelijking daarmee klonk de vi
sie van raadscollega Herman Kootkar 
(Samenwerkend Veldhoven) een stuk 
bescheidener. Hij stelde in zijn begro- 
tingsbijdrage het project 'Wijkgeno
ten' centraal, dat in d'Ekker met succes 
draait. Wijkcoördinatoren brengen daar 
eenzaamheid en andere problematiek 
in beeld, leggen verbinding en brengen 
informele zorg op gang. “Het gaat om 
het opbouwen en onderhouden van 
contacten in de wijk. Een mooi voor
beeld van buurtkracht. Ik zal over twee 
weken een motie indienen om voor dit 
project geld beschikbaar te stellen.”

is. “De extra inkomsten via de OZB hebben we hard 
nodig, onder meer vanwege de grote kans dat we 
geld tekort komen voor de zorgtransities, straks in 
januari. Overigens verhogen de meeste gemeenten 
in de regio de onroerende zaakbelasting. Sommige 

met 30 procent."

Ook Gerard Jonkers (GBV) ver
dedigde de plannen van het 
college, “al zijn we er absoluut 
niet blij mee. Maar we willen 
ons voorzieningenniveau graag 
overeind houden.”

Duurzaamheid
Duurzaamheid, natuurbehoud 
en groenbeleid blijven hoog 
op de wensenlijst van D66 en 
VSA. Normaal delen zij die am
bitie met oppositiepartij PvdA. 
Willem Hornman (D66) en 
Wendy van der Grinten (VSA) 
keken dan ook verbaasd op 
toen PvdA-leider Robert Tops 
zijn prioriteiten bleek te heb
ben verlegd. Die denkt 2 mil
joen euro te kunnen besparen 
door bij de renovatie van 't 
Look af te zien van gescheiden 
hemelwaterafvoer en led-ver- 
lichting. “Een moeilijke keuze, 

zeker voor ons. Maar het verder oplopen van de 
schuldenlast noodzaakt ons tot dit soort afwegin
gen”, meende Tops.

Die lastige afwegingen zullen er 
op 11 november te over zijn.
Dan worden de begrotingsde- 
batten voortgezet en zal de 
raad aan de hand van moties 
en amendementen moeten 
beslissen waar het schaarse 
geld in 2015 en de jaren 
erna heen gaat.

Omdat er geld mee bespaard kan worden, was de 
suggestie van het CDA om de afvalproef die mo
menteel in Zeelst en Meerveldhoven loopt, snel uit 
te breiden naar de hele gemeente.
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